

Title (en)

Quick-firing automatic gun of the barrel type.

Title (de)

Automatische Schnellfeuer-Revolverwaffe.

Title (fr)

Arme automatique à barillet, à grande cadence de tir.

Publication

**EP 0362064 A1 19900404 (FR)**

Application

**EP 89402661 A 19890928**

Priority

FR 8812654 A 19880928

Abstract (en)

The gun is characterised in that it comprises a star shaft (11) of intermittent movement, arranged in the axis of the barrel (1) and driven in rotation by this; in that the star driven in synchronism with the star shaft is arranged in parallel with and laterally relative to the latter; in that a stripper is arranged between the star and the star shaft, so as to separate the cartridges from the shells and subsequently to direct the cartridges, one by one, towards the star shaft, whilst allowing the shells to be discharged; and in that means (14) are provided to cause to enter the successive chambers (3) the cartridges carried in alignment with these chambers by the star shaft, in proportion as the latter rotates. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'arme est caractérisée en ce qu'elle comprend un arbre étoilé (11) à mouvement intermittent, disposé dans l'axe du barillet (1) et entraîné en rotation par celui-ci ; en ce que l'étoile, entraînée en synchronisme avec l'arbre étoilé, est disposée parallèlement et latéralement par rapport à celui-ci ; en ce qu'un dévétisseur est disposé entre l'étoile et l'arbre étoilé de façon à séparer les cartouches des maillons, et à diriger ensuite les cartouches une à une vers l'arbre étoilé tout en permettant aux maillons d'être évacués ; et en ce que des moyens (14) sont prévus pour faire pénétrer dans les chambres successives (3) les cartouches portées dans l'alignement de ces chambres par l'arbre étoilé, au fur et à mesure de la rotation de ce dernier.

IPC 1-7

**F41A 9/27; F41A 9/31; F41A 9/49**

IPC 8 full level

**F41A 9/27** (2006.01); **F41A 9/31** (2006.01); **F41A 9/49** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F41A 9/27** (2013.01 - EP US); **F41A 9/31** (2013.01 - EP US); **F41A 9/49** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3998125 A 19761221 - HARTMANN ROLF
- [A] US 2820400 A 19580121 - O'BRIEN JOHN F
- [A] US 3101029 A 19630820 - JOHNSTON JOSEPH L, et al
- [A] US 2993412 A 19610725 - HERBERT GOLDSMITH
- [A] US 3625108 A 19711207 - SMITH ARTHUR A, et al

Cited by

DE102004031773B3; EP1686345A1; DE102007062548A1; EP1612502A1; EP2865985A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0362064 A1 19900404; EP 0362064 B1 19930331**; CA 1332524 C 19941018; DE 68905739 D1 19930506; DE 68905739 T2 19930708;  
FR 2637061 A1 19900330; FR 2637061 B1 19901109; US 5111732 A 19920512

DOCDB simple family (application)

**EP 89402661 A 19890928**; CA 613586 A 19890927; DE 68905739 T 19890928; FR 8812654 A 19880928; US 67038191 A 19910314